
OB REVIJI PEVSKIH ZBOROV

In zadonela je pesem...
Vsakoletni koncert pevskih zborov ZKO Ljubljami

Vič-Rudnik se je tokrat odvijal v dveli delih. 24. marca
so zbori nastopali v Horjulu, 31. marca pa v dvorani na
Brdu.

To manifestacijo lepega zborovskega petja je obi-
skalo več znanih gostov, mcd njimi častni gost skladatelj
in pevovodja Radovan Gobec, dolgoletni mentor in pri-
jatelj viških zborov. Nastop v Horjulu je lepo uspel, zato
smo sc odločili, da na Brdu vprašamo za mnenje o prire-
ditvi še same izvajalce. Takoj po končanem nastopu na
Brdu smo pevovodje posameznega zbora vprašali, kako
ocenjujejo pomen koncerta pevskih zborov v naši občini
in kako jim je uspel nastop (ali so zadovoljni s pevci).
Dobili smo tele odgovore:

NADJA ZALOŽNIK, zborovodkinja mešanega
zbora KUD Polhov Gradec. »Prireditev je zelo po-
membna za napredek glasbene kulture. Posebno je po-
membna za naše pevce, ki so šele na začetku poti, saj so
začeli peti šelc decembra in potrebujejo možnosti z;i
soočanje s publiko. Moram reči, da so pevci na vajah za-
peli bolje kot na nstopu, najbrž zaradi treme. Organiza-
cija je zelo dobra, tudi odziv publike je odličen.«

ZMAGA ŽNIDERIČ: zborovodkinja moškega
zbora KUD »Zadrugar« Notra nje Gorice. »Prireditev
pomeni afirmacijo za pevce, ki imajo tako spodbudo za
delo in plačilo za vloženi trud. Z nastopom pevcev sem
zadovoljna, čeprav so sposobni zapeti še boljše.«

MAVRICIJ SLATNAR, zborovodja moškegj zbora
KPD slcpih in slahovidnih »Karel Jcraj«. »Zbor je po-
nesel slo\ensko pcsem preko meje naše domovinc. na-
stopal je tudi v Skopju in LJeogradu, v naši ožji domovini
ga pa vsi poznajo. Na konccrtih pcvskih zboro\ nasto-
pamo vsako leu> že od začctka. Razvoj /borovskega
petja v naši občini jc očiten. Sprva je bilo malo zborov in
je moral vsak zbor zapeti več pcsmi, a kljub temu jc bila
samo ena prireditev. Danes jc drugače. Danes se je po-
kazalo, koliko pomeni današnjc /borovsko pctje. S svo-
jimi pcvci sem /elo /adovoljcn. Vaje imamo sicer samo
enkrat na teden, toda uspeli smo naštudirati težke
pesmi, da bi se dostojno predstavili na tej veliki priredi-
tvi, saj smo tako rekoč njeni pobudniki in stalni gostje.

SRDJAN RIBAROVIČ, zborovodja mešanega
zbora Preserje DPD Svoboda Podpeč: »Priredites jc
najmočnejši impulz za ra/voj zborovskcga petja v naši
občini, saj je to redno vsakoletno srečanje, na katerem
se izmen jujejo izkušnje in navczujcjo stiki med zbori, ki
imajostem možnost,da ̂ e predstavijotuji publiki. Z na-
stopom pevcev scm zelo zadovoljcn, saj so se zelo po-
trudili. Užitek jc nastopati pred nabito polno dvorano.
Sam sodelujem na teh konccrtih že od začetka in opa-
žam njihovo koristno poslanstvo, saj je zborov vedno
več, napreduje pa tudi kvalitcta.

JOŽICA LAVRIŠA, zborovodkinja mešanega zbora
PD Horjul: »Naši pevci so šcle lctos začeli s petjem v

zboru in to pomeni v našem krajn sploh prvi odrasli pev-
ski zbor. So določene ležave. toda z nastopom mojih
pevcev sem zelo zadovoljna. Na ta koncert bomoše priš-
li, saj nam nudi možnosti nastopanja na tujih odrili in
stike z drugimi zbori. Kmalu bomo imeli cclovečerni na-
stop doma.

VIKTOR MUŽENIČ, zborovodja okteta »Hoja«
Podpeč: »Lepo je, če imajo zbori možnosti za nastope.
Vesel sem.dasmobili pri publiki takodobrosprejeti, da
smo morali pescm ponavljati. S pcvci sem zelo zadovo-
Ijen, od koncerta do koncerta so boljši. Ob tcm je po-
trcbno povedati, da oktet delujc že več kot deset let in da
so kot prvi pevci v naši občini dobili srebrna Gallusova
odličja. Omenim naj še to, da je oktet našel skupen jezik
/ delovnoorganizacijo »Hoja«. Takonimamo material-
nih težav in se lahko posvetimo ustvarjalnemu delu.

MIRKO GORENŠEK, zborovodja moškega zbora
KPD Barje: »Organizacija je na višku, vsak ima svoje
mesto, svojega vodiča. Prijetno je kljub temu, da je na
majhnem prostoru veliko pevcev. Ta prireditev ima zelo
velik pomen. Zbori, mlajši po stažu, imajo možnosti sli-
šati boljše in tako na neboleč način spoznavati, da bo po-
trebno še veliko truda do želene kakovosti. Ocenje\ anje
zborov na teh tekmovanjili ima namrečtoslabostran,da
taka ocena pevce prizadene (nimajo vsi enakih pogojev
niti enakega daru) in jim včasih celo vzame pogum. 7.
nastopom mojih pevce\ sem zelo zadovoljen, saj so lepo
zapeli. Pnblika nas je toplo sprejela.«

MIRKO REBOL.J, zborovodja gostujočega prosvet-
nega društva »Heroj Iztok« Rakek: »Prireditev je zelo
pomembna, saj se tu srečajo pevci, ki jih zdmžuje lepota
zborovskc pesmi. Za nas je to še posebno potnembno
srečanje, sai smo lahko ugotovili, kjc so v svojem ra-

zvoju zbori iz občine, ki ni naša. S svojimi pevci sem-zclo
zadovoljen. saj so na nivoju viško-rudniških.«

Tov. MAKOVEC: »Koncert jc izjemno pomembna
prireditev. saj je pravzaprav vzpodbudil k petju vrsto
zborov. Začetek ni bil posebno bleščeč, toda prireditev
se je sclila iz kraj;i v kraj in budila veselje do petja. Na
pr\em koncertu sta bila dva pcvska zbora in folklorna
skupina, danes jc 15 pevskih /borov, ki so zrasli tudi v
kvaliteti. Tu se je običajno popravljal kontlikt med pevci
inzborovodji. Pevovodje soobičajno iskali na koncertih
lastno alirmacijo in so zahtevali od pevcev težke pesmi,
ki pa jih nekateri niso dohajali in so se temu upirali. A
vedno se je našla ustrezna pot in kvaliteta je rasla. No-
vost koncertov so povabljeni zbori izven občine. Namen
tega je, da se primerja stopnja razvoja in da se da mož-
nost zborom. da nastopajo tudi v širšem merilu.«

Profcsor CVETKO BUDKOVIČ, ravnatelj glasbene
šole Vič-Rudnik. predsednik elasbeno vokalne komisije
pri ZKO: »Sam sem organi/ator (16 let), zato imamo
vpogled v razvoj pevskc kulture na Viču. količinsko in
kakovostno. Pevski zhori naraščajo po številu. starejši
zbori pridobivajo na kvaliteti. ki se odraža v sporedu
pesmi. ki so v harmonskem in ritmičnem pogledu čedalje
bolj zahtevne. Zlasti zbori i daljšo tradicijo so že dobro
ubrani, intonančno zvenijo čisto m tudi v interpretacij-'
skem pogledu jih zborovodje smiselno oblikujeju. Ra-
/\eselji\ napredek so pokazali zlasti pevski zbori z Bre-,
zovice, Iga in Horjula.

Po končani priredit\i dvorana ni postala prazna. Na-
polnili so jo pevci. ko ô sc /brali na prijatelj^kem sreča-r
nju. Vzdušjn ni bilo potrebno umctno ustvariti. saj se,
pevci znajo /abavati. Ob veselcm razpoloženju so si
izmenjavali izkušnjc in sklcpali prijateljstva. E. L.


